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Protokoll 
Styrelsemöte med Västergötlands Orienteringsförbund. 
 
Tid:  2023-06-20 klockan 21:17 
Plats: Strömma naturbrukscentrum, Sätila  
 
Närvaro: 
 
Närvarande  Ej Närvarande  
Ledamöter Johanna Hallqvist Ledamöter Johan Larsson 
 Jimmy Andersson   
 Magnus Södervall Suppleant Linda Larsson 
 Emma Kindbom   
 Karl-Johan Ohlin Kanslist Nina Olsson 
    
Konsulent Bertil Åkesson   
    
 
1. Mötets öppnande 
Mötet öppnas 18:20. Styrelsen väljer Johanna Hallqvist som ordförande för mötet.  
 
2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
 
3. Val av protokolljusterare 
Karl-Johan Ohlin valdes till protokolljusterare. 
 
4. Föregående protokoll 
Föregående protokoll fastställdes och lades till handlingarna.  
 
5. Sammankomster 
Framtidens Tävlingsprogram 
Förbundet har släppt ett webinar kring framtiden tävlingsprogram. Styrelsen uppmuntras 
titta på den för att förstå mer kring frågan.  
 
Styrelsen diskuterade kring hur vår tävlingskalender fungerar i Västergötland och om vi 
borde göra några förändringar t.ex. kring hur västgötatoppen fungerar. Inspiration kan 
eventuellt tas från Göteborgs ungdomsserie eller Stockholms version.  
 
Tävlingar bara för ungdomar är ett intressant alternativ (t.ex. Bacho Cup). Frågan bör 
diskuteras vidare framöver och även diskuterat med tävlingskommittén.  
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Vi noterar att förbundets fokus ligger på dom stora värdetävlingarna och inte på distriktens 
behöv.  
 
Tävlingskommittén 
Nästa möte sker i Falköping 28 Juni. Magnus kommer deltaga från vår styrelsens sida. 
 
Rapport från SOFT:s Dialogträff för distriktsordförande 
Jimmy gav en summering av mötet: 

• Riksidrottsmötet representerades av fyra representanter från SOFT. Ny ordförande 
(Karl Erik Nilsson) valdes och orienteringsförbundet lobbar för att även icke OS 
idrotter ska prioriteras i 2030 elitsatsningen 

• Distriktsutredningen har i nuvarande form stoppats och förbundet tittar på 
eventuella nästa steg. 

• Antalet medlemmar ökar stadigt, men antalet tävlingsstarter är inte än uppe i 2019 
års nivåer (2019 är valt referensår p.g.a. senaste året utan corona) 

• Organisationsmässigt söker man en ny marknadschef 

• Återstartsstöd finns att söka – sök pengar! 

• Att göra: Bertil skickar ut Information till klubbarna 

• Ordförandekonferens 18-19 november i Jönköping 

• Förbundsmöte 23-24 mars på Bosön, Lidingö 
 
Utbildningsportalen 
Bertil ska ha möte med SOFT i morgon och ge input på vad vi har och vill ha gällande 
utbildning från Västergötland.  
 
6. Aktuella projekt 
Orienteringskurser - Orange och violett 
Bertil har slutrapporterat till skogssportens gynnare. Det har blivit något billigare än 
budgeterat.  
 
Ungoteket 
Bertil skickar ut kallelser till nästa års projekt. Viktigt är att vi marknadsför det här ordentligt 
i Västergötland, just nu har vi en snedbalans med få deltagare från Västergötland och många 
från Göteborg. 
 
7. Kommittéer 
Ungdomskommittén  
USM lägret blir i Vänersborg och GM i ED - Bokning av buss pågår. I övrigt jobbas det på 
enligt plan. 
 
8. Media & Marknad 
Bertil nämner att några artiklar har lagts upp på hemsidan och att ett nyhetsbrev kommer 
framöver.  
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9. Personal och Kansli 
Nytt Kontor Bertil 
Bertil är nöjd med sitt kontor! 
 
Styrelsen beslutar att låta Bertil förlänga kontraktet tills vidare.  
 
Löneförhandling Bertil 
Magnus håller på att titta på liknande kontrakt och kollektivavtal för att förstå mer kring 
detaljerna. Detta måste styrelsen återkomma och slutföra inom närtid.  
 
10. Ekonomi 
Inget stort att rapportera, ser ut att i stort gå enligt plan.  
 
11. Diskussions och/eller beslutspunkter 
Inget i agendan. Men vi ser ett behov av att skapa en årsklocka/årshjul med aktiviteter då 
det finns långa ledtider till exempel på förslag till årsmötet m.m.  
 
Att göra: Jimmy gör ett utkast på en årsklocka baserat på tidigare kallelser som Bertil skickar 
över. Gås igenom på nästa möte.  
 
12. Skrivelser att behandla 
Distriktsindelning 
Bertil har skrivit ett svar kring distriktsutdelningen och vi i styrelsen tycker det ser bra ut.  
 
13. Övriga frågor 
Styrelseutbildning SISU 
Vi har fått frågan från SISU om en utbildning i Styrelsens roll och Ansvar. Vi ställer oss 
positiva till förfrågan och föreslår en tid till hösten. 
 
Styrelsehelg 
Vi har ett behov att boka in boende och lokaler för styrelsehelgen efter sommaren (23–24 
September).  
 
Att göra: Bertil bokar in boende för styrelsehelgen.  
 
Årsmötet 
Styrelsen beslutar att bjuda in valberedningen till vårt Oktobermöte för att starta upp 
arbete 
 
14. Information från O-Camps ledning 
Hanna (IK Uven) och Lisa (Kungälvs OK) berättade om hur det går på O-Camp. I stort verkar 
det gå bra och dom verkar nöjda.  
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Det har varit lite struligt med boende då sängar inte finns för alla, utan hårt underlag krävs 
för övriga deltagare. Tydligen fungerar inte Eventors begränsningar här, men det har löst sig 
med lite trixande.  
 
Att göra: Jimmy tittar om han kan replikera felet i Eventor och rapportera in det 
 
Intressant är att detta är första lägret för många ungdomar då pandemin förhindrat läger 
under en lång period.  
 
Styrelsen tackar O-Camp ledarna för visat intresse – bra jobbat! 
 
15. Nästa möte 
Nästa möte sker 28:nde Augusti digitalt.  
 
16. Mötet avslutas 
Mötet avslutas 21:11 av Johanna och vi tackar alla deltagare för dagens möte! 
 
 
Sekreterare       Justerare                   Ordförande
Jimmy Andersson  Karl-Johan Ohlin  Johanna Hallqvist 
 
 


